

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Research Progress of the Comprehensive Treatment of Septic Shock
(感染性休克综合性治疗的研究进展)

J. YANG, X. Y. CUI..... 1

Xuebijing Regulate the Hypothalamic-Pituitary-Adrenal Axis in Septic Rats
(血必净对脓毒症早期大鼠下丘脑 - 垂体 - 肾上腺轴的调节)

Y. L. HU, H. S. LI, S. Z. LIU..... 7

Curative Effect Analysis of 90 Cases of Cervical Cancer Adopting Intensity Modulated Radiation Therapy Combining 3D Brachytherapy Treatment
(90 例子宫颈癌调强放疗联合三维近距离治疗的疗效分析)

S. Y. LIU, J. Y. CHANG, F. H. LI, J. H. LI, J. YUAN, J. LI, L. RAN..... 17

Clinical Observation on Intensity-Modulated Radiation Therapy (IMRT) in 56 Patients with Postoperative Cervical Cancer
(56 例宫颈癌术后调强放射治疗(IMRT)的疗效观察)

J. YUAN, J. Y. CHANG, F. H. LI, J. H. LI, W. HONG, L. RAN..... 22

Advances in Imaging Diagnosis of Pulmonary Embolism
(肺动脉栓塞影像及诊疗研究进展)

P. LI, A. S. LIU..... 27

The Application of PTGBD in Department of Hepatobiliary Surgery
(经皮经肝胆囊穿刺引流在肝胆微创外科的应用体会)

Y. WANG, J. CHEN, C. S. LI, J. P. ZHANG..... 34

The Influence of Morning Blood Pressure Surge for Cardiac Events
(晨峰血压与心脏事件的影响)

M. L. LIU, Y. Y. ZHENG, J. SONG, J. LIU..... 38

Research the Cytotoxicity of Docetaxel Combined with Carboplatin in Osteosarcoma Cell Line MG-63
(多西紫杉醇协同卡铂对骨肉瘤细胞 MG-63 细胞毒性的实验研究)

Z. E. TAN, L. L. DONG..... 43

Study of DCM and the Titin Target Gene Mutations
(扩张型心肌病与肌联蛋白靶基因突变的研究)

H. DU, F. Y. CHEN..... 50